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kuryr 28. března 2023

NASA v podstatě přiznala, že na Měsíci nikdy nebyla a
celé přistání zfalšovala

infokuryr.cz/n/2023/03/28/nasa-v-podstate-priznala-ze-na-mesici-nikdy-nebyla-a-cele-pristani-zfalsovala

Věděli jste, že NASA konečně odhalila pravdu o falešném přistání na

Měsíci? Mainstreamová média však o těchto úžasných odhaleních

téměř vůbec neinformovala, takže většina lidí ani netuší, co NASA

postupně za posledních 12 měsíců přiznala.

Pravda je taková, že NASA v podstatě připustila, že přistání byla

falešná a každý, kdo pracuje ve vesmírném průmyslu nebo má nějaké

znalosti o raketové vědě, tiše akceptoval, že celá věc byla jen

šaráda. Tak proč o tom sakra nikdo nemluví?

V roce 1969 Američané nešli na Měsíc a dodnes žádná lidská bytost –

Američan, Rus, Číňan nebo starověký Egypťan – nepřekročila nižší

oběžnou dráhu Země, která je asi 1600 kilometrů nad hladinou moře.

Dobře čtete, žádná lidská bytost nikdy nebyla vyšší než 1000 mil nad

mořem… Tedy údajně, kromě těch dob, kdy jsme „šli na Měsíc“, který

je vzdálen 384 000 km od Země.

http://www.infokuryr.cz/n/2023/03/28/nasa-v-podstate-priznala-ze-na-mesici-nikdy-nebyla-a-cele-pristani-zfalsovala/
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A představte si, že jsme to udělali v roce 1969! Tedy v době, kdy měl

počítač s výpočetním výkonem grafické kalkulačky velikost domu. A

neměli jsme ještě ani technologii pro videorekordéry, ani

mikrovlnky.

Dnes nemůžeme jít na Měsíc, protože jsme „ztratili“ 50 let starou
technologii

Rychle se přesuňme do dnešních dob, o více než 50 let později, kdy

má iPhone 12 větší výpočetní výkon než všechny počítače na Zemi v

roce 1969 DOKOPY.

Přesto NASA tvrdí, že se nemůžeme vrátit na Měsíc, protože jsme

„ztratili technologii“ dostat se na Měsíc. Zřejmě byla „zničena“, ale

neřeknou nám jak a proč.

Hmm… Toto tvrzení zní opravdu důvěryhodně. Ale je to ještě horší.

Viz následující video (v angličtině):

NASA, unavená z lidí, kteří žádali analyzovat původní pásky z

přistání na Měsíci, musela přiznat, že je „ztratila“. Potom příběh

změnili a tvrdili, že z důvodu škrtů v rozpočtu přepsali původní

pásky.

Zdá se, že od té doby původní pásky z „přistání na Měsíci“ již byly

nalezeny v nějaké příměstské zahradní chatce v Las Vegas. Naštěstí,

že nebyly nalezeny v hollywoodském suterénu, který používal Stanley

Kubrick (režisér kultovního filmu Vesmírná Odyssea z roku 1968).

Přiznejme si, jaká je pravděpodobnost, že NASA skutečně přepsala

původní záběry největšího úspěchu lidstva? Opravdu kvůli škrtům v

rozpočtu?

A skutečnost, že televizní vysílání, které sledovaly stovky milionů lidí,

nebylo zasíláno přímo televizním stanicím, ale šlo o projekci

přehrávání ze zdi, která byla poté nahrána a rozeslána, vůbec nezní

jako kdyby se NASA snažila zakrývat stopy nebo něco podobného.

https://rumble.com/embed/v2cajre/?pub=4
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Pár faktů

Řekněme si fakta. Všechno, co se dělalo před 50 lety, je dnes tisíckrát

levnější a jednodušší. Opravdu od nás očekávají, že uvěříme, jak jsme

před 50 lety šli na Měsíc v této haraburdí?

Viděl jsem tábory pro bezdomovce na Skid Row, které mají větší

izolaci. Viděl jsem kostýmy Met Gala, které vypadají robustněji.

Je to všechno tak nepravděpodobné. Kdo natočil událost mimo

tobolky? Jak je možné, že americká vlajka mívá? Proč stíny vypadají,

jako by byly výsledkem více světelných zdrojů? Proč je na jedné skále

viditelné písmeno C? (Ta skála jen úplně náhodou vypadá jako

rekvizita pro filmovou scénu.)

A nezapomeňte, jak astronaut NASA Alan Shepard údajně

propašoval golfovou hůl a několik míčků na Apollo 14 a hrál golf na

Měsíci. Počkat, to jako propašujete golfovou hůl na vesmírnou loď,

kde se počítá každý krychlový centimetr prostoru a každý gram váhy

(kvůli výpočtům pro palivo a manévrování vesmírné lodi)?
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Očividně si tu hůl s míčky schoval po zadku.

Opravdu, zamysleme se nad tím racionálně. V roce 1969 jsme poslali

maličký stan pro bezdomovce pokrytý hliníkovou fólií 384 000

kilometrů daleko na přesné místo, přičemž odchylka 1/1 000 cm v

kterékoli části startu by způsobila, že vesmírná loď utratí Měsíc o

tisíce kilometrů…

A přece jsme tam přistáli, hráli golf, atp. Přičemž dnes nedokážeme

dostat lidi ani jen do výšky 1600 km nad mořem.

Závěr

Možná by poslední slovo měl mít Buzz Aldrin (čas 7:47 ve videu

výše). Podle Buzze jsme vůbec nešli na Měsíc! Ale nezůstal jen u

toho.

Poslechněte si, co podle něj postihlo stovky milionů lidí na celém

světě, kteří uvěřili přistání na Měsíci. Říká se tomu hromadná

halucinační psychóza . Elita používá tuto techniku   k vymývání mozků

masám již od roku 1969 (naposledy ji použili během pandemie

covidu).

Autor: Baxter Dmitrij, Zdroj: newspunch.com 

https://www.badatel.net/svet-trpi-hromadnou-halucinacnou-psychozou-ako-z-toho-von/
https://newspunch.com/nasa-drops-bombshell-admits-moon-landings-were-faked/
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